
Protokół Nr XII/11
z XII sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 27 września 2011 roku 

w sali widowiskowej Młodzieżowego Domu Kultury w Pile ul. Okrzei 9.

Obrady XII sesji Rady Miasta Piły otworzył  Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierla 
stwierdzając, że w sesji uczestniczy 23 radnych – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela  powitał przybyłych gości – lista obecności 
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierla  przedstawił pismo Prezydenta Miasta Piły w 
sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
Nr LI/606/10 Rady Miasta Piły z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 
miejscowego  w  dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych  organizacji  -  pismo 
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zespołu do wyboru ławników Janusz Kubiak wnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały w przedmiocie pozostawienia zgłoszeń kandydatów na 
ławników bez dalszego biegu.

Za wprowadzeniem do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
LI/606/10 Rady Miasta Piły z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 
miejscowego  w  dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych  organizacji  Rada 
opowiedziała się jednogłośnie – punkt ten w porządku obrad otrzymał nr 17a.

Za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  przedmiocie  pozostawienia 
zgłoszeń kandydatów na ławników bez dalszego biegu Rada opowiedziała się jednogłośnie – 
punkt ten w porządku obrad otrzymał nr 7a.

Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Wręczenie statuetek z okazji jubileuszu działalności firm. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy 

XI a XII sesją Rady Miasta Piły – druk nr 166.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły – druk nr 173.

5. Zarządzenie Nr 269/244/11 Prezydenta Miasta Piły z dnia 23 sierpnia 2011 r. w sprawie 

przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Piły za pierwsze półrocze 2011 
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roku,  kształtowania  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  informacji  o  przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury – druk nr 164.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Piły na 2011 rok – druk nr 179.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 

2011 – 2021 – druk nr 180.

7a.  Projekt  uchwały w przedmiocie  pozostawienia  zgłoszeń kandydatów na  ławników bez  

dalszego biegu.

8. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – druk nr 168.

9. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – druk nr 169.

10. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – druk nr 170.

11. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości  za  usługi  w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych  oraz  opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych do punktu zlewnego – druk 

nr 171.

12. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Piła, położonej w Pile przy ul. Nad Łąkami – druk nr 172.

13. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Piły w rejonie ulic Bydgoskiej i Łowieckiej – druk nr 174.

14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Piły w rejonie ulic Dzieci Polskich i Ogińskiego – druk nr 175.

15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Piły w rejonie ul. Pomorskiej – druk nr 176.

16. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Pięknej – druk nr 177.

17. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Równej, Dalekiej i Nad Gwdą 

– druk nr 178.

17a. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr LI/606/10 Rady Miasta Piły z dnia  

31  sierpnia  2010  r.  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z  

organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy o  

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego  

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji – druk nr 181.

18. Interpelacje i zapytania – druk nr 167.

19. Wolne wnioski i informacje.
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20. Zamknięcie obrad.

Informację  w  sprawie  protokołu  z  obrad  XI  sesji  Rady  Miasta  Piły  przedstawił 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Paweł  Jarczak  – informacja  stanowi  załącznik  do 

protokołu.

Protokół z XI sesji Rady Miasta Piły został przyjęty jednogłośnie, bez odczytania. 

Ad-2/

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc odczytał listy gratulacyjne z okazji jubileuszu 

działalności Ars Medical Sp. z o. o. i Przedsiębiorstwa Poszukiwań Nafty i Gazu. Pan Prezydent 

wręczył wyróżnionym statuetki.

Gratulacje  w  tej  okazji  złożył  Prezes  Izby  Gospodarczej  Północnej  Wielkopolski  Grzegorz 

Marciniak.

Panowie Zygmunt Malinowski Henryk Dytko podziękowali za wyróżnienie.

Ad-3/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XI 

a XII sesją Rady Miasta Piły  została przyjęta bez uwag –  informacja stanowi załącznik do 

protokołu.  

Ad-4/

W sprawie „Sprawozdania Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły” głos zabrali:

Radny Zbigniew Kosmatka  zapytał  jakie są dalsze losy wniosku złożonego przez radnego do 

Prezydenta, półtora tygodnia temu, w sprawie modyfikacji uchwały o opłatach za przedszkola.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc poinformował, że wniosek wpłynął około 2 

tygodni  temu  i  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami,  w  ustalonym  terminie,  radny  zostanie 

powiadomiony o efektach.
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Radny Paweł  Dahlke  poprosił  o  przybliżenie  zmian  kadrowych  w Pilskim Domu Kultury,  w 

INWEST-PARK i Altvater.

Dyrektor  Pilskiego Domu Kultury Dariusz  Izban i  Prezes  Spółki  Altvater  Dariusz Mikołajczyk 

przedstawili się.

Ad-5/

Zarządzenie Nr 269/244/11 Prezydenta Miasta Piły z dnia 23 sierpnia 2011 roku w sprawie 

przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Piły za pierwsze półrocze 2011 

roku,  kształtowania  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  informacji  o  przebiegu 

wykonania  planów  finansowych  samorządowych  instytucji  kultury  oraz  Uchwałę  nr  SO-

0953/16/13/Pi/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

31 sierpnia 2011 roku wyrażającą opinię o informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Piły  za  pierwsze  półrocze  2011  roku  omówiła  Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska.  - 

zarządzenie  Prezydenta  Miasta  Piły  i  uchwała  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  stanowią 

załączniki do protokołu.

Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski  poinformował,  że 

radni Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapoznali się ze szczegółowymi wyjaśnieniami, będącymi 

uzupełnieniem przedłożonych materiałów pisemnych, radni podzieli poglądy wyrażone przez Panią 

Skarbnik uznając, że wpływy budżetowe jak i wydatki nie budzą, po upływie półrocza, niepokoju, 

szczególnie  w  zakresie  wydatków  relacje  w  poszczególnych  działach  nie  wykazują  jakiś 

nieuzasadnionych przekroczeń, chociaż jest parę pozycji, w których w drugim półroczu powinna 

nastąpić  poprawa  i  jest  ona  spodziewana,  radni  wyrazili  pozytywną  opinię  o  przedłożonej 

informacji. 

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki  poinformował,  że  na 

Komisji omówione zostało zarządzenie Prezydenta Miasta Piły z 23 sierpnia 2011 roku, zarządzenie 

nie było głosowane.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował,  że 

Komisja  przyjęła  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  pierwsze  półrocze  do  wiadomości, 

Komisja skupiła się na kwestiach związanych z inwestycjami, Przewodniczący Komisji zwrócił się 
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do Prezydenta z prośbą o komentarz na temat stanu zaawansowania wydatków majątkowych do 

końca czerwca br., Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja wyraziła pewien niepokój co do 

realizacji  szczególnie  dużych  inwestycji,  gdzie  są  przewidziane  duże  kwoty,  zarówno  tych 

powiązanych z inwestycjami powiatowymi, jak i własnymi.

Radny Zbigniew Kosmatka stwierdził, że informacja przedstawia taki obraz, jaki z faktycznego 

realizowania budżetu przez samorząd powinien wynikać,  a zawarte wskaźniki są adekwatne do 

upływu  czasu.  Odnosząc  się  do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

stwierdził, że kasowy poziom wykonania inwestycji budzi wątpliwości wielu radnych, ale kasowy 

poziom wykonania  nie  ma  nigdy  związku  z  faktycznym wykonaniem,  radny uznał,  że  budżet 

realizowany jest właściwie. Radny zapytał jak interpretować stwierdzenie Pani Skarbnik o spadku 

wielkości zobowiązań wymagalnych w MZGM, czy to oznacza, że poprawiła się windykacja?

Pani Skarbnik Ewelina Ślugajska potwierdziła, że tak należy to interpretować.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc m. in. stwierdził:

przebudowa drogi powiatowej w ciągu ul. Wiosny Ludów jest w tej chwili realizowana z terminem 

zakończenia  grudzień  tego  roku;  przebudowa  ul.  Rydygiera  również  prace  trwają  pełną  parą; 

skrzyżowanie ul. Okólna – Ludowa, w tym roku opracowana jest dokumentacja plus przełożenie 

sieci podziemnej, a w przyszły roku realizacja tego zadania do końca; przebudowa chodników na 

ul.  Roosevelta  praktycznie  na  ukończeniu;  ulica  Lelewela  sygnalizacja  świetlna,  opracowana 

dokumentacja,  w chwili  obecnej  są  zabezpieczane  dodatkowe środki  ponieważ jest  ok.  15 tys. 

więcej niż wstępnie założono, w tym roku ta inwestycja zostanie zakończona; dalsza przebudowa 

ul.  Roosevelta,  opracowana jest  dokumentacja i  w tym roku będzie zakończona; ulica Wałecka 

zakończona; ulica Kazimierza Wielkiego jest to inwestycja wieloletnia, opracowanie dokumentacji 

w chwili obecnej; nowe połączenie drogi krajowej 11 i wojewódzkiej 188, zadanie zakończone; 

ulica Fritza Philipsa, wyłoniony wykonawca, w tej chwili podpisywałem do Starostwa wniosek o 

pozwolenie na budowę, w tym roku zostanie zakończona, ten etap o którym mówimy, rondo plus 

przebudowa  kawałka  al.  Wyzwolenia;  ścieżki  rowerowe  w  mieście  Pile  są  na  różnym  etapie 

realizacji  więc  trudno w sposób jednoznaczny powiedzieć,  za  wyjątkiem ścieżki  na Bulwarach 

Chattelerault,  myślę,  że  będą  zakończone;  ulica  Zamiejska,  jest  wykonanie  procentowe;  ulica 

Hutnicza, w chwili obecnej jest już prawie zadanie zakończone, osiedle to prawie w całości, za 

wyjątkiem ulicy Batalionów Chłopskich, ma już praktycznie nową nawierzchnię, będę rozważał w 

przyszłym  roku  ujęcie  tej  ulicy  w  planie  budżetowym;  ulica  Różyckiego  zakończona;  ulica 
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Jaskółcza i Słowicza w trakcie realizacji; budowa parkingu przy ulicy Salezjańskiej, zabezpieczone 

dodatkowe  środki  finansowe;  ulica  Bydgoska  budowa  dwóch  parkingów,  zadanie  zakończone; 

instalacja  urządzeń  bezpieczeństwa  ruchu  drogowego  na  skrzyżowaniu  ul.  Wyspiańskiego  – 

Słowackiego - Dyrektor Mac udzieli odpowiedzi.

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni Jerzy Mac m. in. stwierdził:

to zadanie zostało przygotowane dokumentacyjnie pod względem organizacji ruchu i okazało się, że 

kwota,  którą  przeznaczyli  radni,  10  tysięcy  złotych,  nie  wystarcza  nawet  na  minimalne 

przebudowanie tego skrzyżowania i  zachodzi konieczność,  by dołożyć środki,  około 20 tysięcy 

złotych,  aby  dokończyć  przynajmniej  ten  minimalny  zakres,  który  wymaga,  by  stworzyć  tam 

bezpieczne warunki dla użytkowników drogi.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc, kontynuując wypowiedź, m .in. stwierdził: 

przebudowa  ulicy  Żeleńskiego,  od  ul.  Popiełuszki  do  Niemcewicza,  w  części  zrealizowana,  w 

części zabezpieczone środki; przebudowa układu komunikacyjnego osiedla Górne, tutaj borykamy 

się cały czas z protestami mieszkańców, pierwszy protest mieszkańców został przez Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze odrzucony, złożyli ponowne odwołanie od tej decyzji, materiały przekazane 

są  do  Samorządowego  Kolegium  Odwoławczego,  bez  decyzji  środowiskowej  podejmowanie 

działań w tym zakresie jest niemożliwe.

Radny Paweł Dahlke, odnosząc się do zapisów Załącznika Nr 1, do str. 43 rozdział 75022 wydatki 

rad gmin – korzystanie z sali Młodzieżowego Domu Kultury przypomniał, że na początku, gdy była 

mowa o odbywaniu sesji w MDK, były wypowiedzi, że korzystanie z tej  sali będzie bezpłatne,  

radny zapytał jaka to jest kwota.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela uznał, iż dobrze się stało, że radny poruszył tę 

sprawę, zwłaszcza, że sąsiednia kwota za transmisję sesji jest niebagatelną kwotą, Przewodniczący 

Rady Miasta Piły stwierdził, że sesje trwają bardzo długo i środki za transmisje dla obu telewizji 

lokalnych są już na wykończeniu.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc  poinformował, że jest to kwota ok. 650 zł 

miesięcznie i jest to oplata za media tj. za energię, wodę, klimatyzację.
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Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Piły na 2011 rok przedstawiła Skarbnik 

Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

Przewodniczący Komisji  poinformowali o wyrażeniu przez Komisje Rady pozytywnej opinii o 

powyższym projekcie uchwały.

Radny Zbigniew Kosmatka poruszył sprawę przesunięcia środków na imprezy, które zostały już 

zrealizowane choć w treści dokumentu pisze się w czasie przyszłym jak Festiwal Muzyki i Sztuki – 

III  Spotkanie  Inauguracyjne  Wielkopolska  –  Dolna  Saksonia.  Radny  zapytał,  czy  chodzi  o 

spotkanie, którego organizatorem był Zakład Aktywności Zawodowej, ale wtedy nie było mowy o 

kosztach  i  co  z  65  tys.  zostało  zrealizowane  oraz  poruszył  sprawę  zwiększenia  wydatków  na 

imprezę  „Podziel się posiłkiem”.

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska  m. in. stwierdziła:

sprawa zabezpieczenia  środków po fakcie  –  nie  było  żadnego naruszenia,  projekt  uchwały był 

pisany na etapie przed realizacją obu zdarzeń i w związku z tym w uzasadnieniu jest, że „odbędą 

się”. Jeśli chodzi o imprezę „Podziel się posiłkiem” - jest to ostateczne rozliczenie, otrzymane z 

Pilskiego Domu Kultury,   w ramach rozliczenia tej  imprezy i  na zabezpieczenie tych  środków 

państwo wyrazili zgodę na sesji czerwcowej, Jeżeli chodzi o imprezę Festiwal Muzyki i Sztuki – III  

Spotkanie Inauguracyjne Wielkopolska – Dolna Saksonia – jest to impreza, która odbywała się na 

Placu Staszica, w ramach tej imprezy odbywał się koncert Zespołu Wilki na stadionie żużlowym, z 

tego tytułu otrzymamy środki od Marszałka ok. 30 tys. zł.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki poprosił o przedstawienie 

dalszych  losów  budowy  sali  bokserskiej,  wyraził  zaniepokojenie  stanem  stadionu  przy  ul. 

Żeromskiego.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc m. in. stwierdził:

hala bokserska przy al. Powst. Wlkp. - ostateczny kosztorys wskazuje, że aby tę halę doprowadzić 

do stanu używalności należy zainwestować około 2 mln zł,  a może nawet troszeczkę więcej, w 

ubiegłym tygodniu  zostało  skierowane do pana  Prezydenta  Głowskiego pismo podpisane  przez 

Komendanta Szkoły Jerzego Powieckiego w zakresie wspólnej realizacji poszerzonej rozbudowy 

hali sportowej na terenie Szkoły Policji, która mogłaby być do dyspozycji mieszkańców Piły, a w 
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znacznej  większości  byłaby do dyspozycji  klubu bokserskiego i  sportów walki,  pracujemy nad 

listem intencyjnym w tym zakresie, by to zadanie zrealizować, również w zakresie powstania, nie 

wiem czy nazwać to  Orlikiem, ale boiska na terenie Szkoły Policji, były by to obiekty powszechnie 

dostępne dla mieszkańców Piły, z wydzieloną drogą, odpadłyby koszty administrowania. Milion 

złotych,  który  jest  na  dzień  dzisiejszy  przeznaczony  na  remont  hali  przy  al.  Powstańców 

Wielkopolskich  będzie  nadal  w  dyspozycji  Dyrektora  MOSiR  na  inne  wydatki,  a  wydatki 

inwestycyjne  wymagają  akceptacji  rady.  Rozważamy  możliwość  sprzedaży  tego  terenu  i 

zastanowimy się wspólnie z radnymi na co te środki przeznaczyć, jeżeli udałoby się sprzedać ten 

teren.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki  uznał to za dobry czas, 

poinformował  iż  na  Komisji  ustalono,  że  należy  poczynić  starania,  by  ożył  stadion  na  ul. 

Żeromskiego.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc przypomniał, że na terenie Piły przebywał 

Minister  Sportu  Adam Giersz,  po tej  wizycie  zostało  skierowane pismo do Ministra  Giersza  z 

wnioskiem o podjecie tego tematu, będą prowadzone dalsze negocjacje w zakresie wymiany tartanu 

na stadionie przy ul. Żeromskiego.

Radny Zbigniew Kosmatka, odnosząc się do fuzji ze Szkołą Policji stwierdził, iż nie do końca jest 

przekonany, czy strony wyjdą na tym dobrze.

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała 

została podjęta większością głosów – uchwała Nr XII/167/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 

2011 – 2021 przedstawiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

Przewodniczący Komisji  poinformowali o przyjęciu przez Komisje Rady powyższego projektu 

uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/168/11 stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-7a/

W punkcie „projekt uchwały w przedmiocie pozostawienia zgłoszeń kandydatów na ławników 

bez dalszego biegu” głos zabrali: 

Przewodniczący Zespołu do wyboru ławników Janusz Kubiak przypomniał, że na czerwcowej 

sesji został powołany Zespół do wyboru ławników, Zespół ten zebrał się na początku lipca i na 

początku września, w myśl ustawy o sądach powszechnych dokonał analizy złożonych wniosków i 

sporządził z tych spotkań protokoły. Przewodniczący Zespołu poinformował, że Zespół oparł się na 

ustawie ustalając, czy osoby kandydujące na ławników złożyły,  do końca czerwca tego roku, w 

Biurze  Rady  stosowne  dokumenty  i  czy  spełniają  one  wymogi  formalne.  W efekcie  spotkań 

Zespołu 19 osób, zdaniem Zespołu, nie spełniało wymagań do przedstawienia Radzie z różnych 

przyczyn  m.  in.  brak  odpowiedniej  ilości  podpisów,  niewyjaśnione  postępowania  związane  ze 

sprawami rodzinnymi itd. W efekcie prac Zespołu bez dalszego biegu pozostało 19 osób, które nie 

spełniły określonych wymogów i ta uchwała jest potwierdzeniem pracy Zespołu. Przewodniczący 

Zespołu poinformował, że wśród tych 19 osób znalazły się 2 osoby, które zmarły.

Rada przystąpiła do wyboru Komisji Skrutacyjnej.

Do składu Komisji Skrutacyjnej głoszono następujących radnych:

Radna Maria Miler zgłosiła kandydaturę Radnej Magdaleny Zgiep-Porzucek – radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie,

Radna Jolanta Lubińska zgłosiła kandydaturę Radnego Tomasza Pochylskiego – radny wyraził 

zgodę na kandydowanie,

Radna Wiesława Sztaba zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Piły Pawła 

Jarczaka – wiceprzewodniczący wyraził zgodę na kandydowanie.

Za  przyjęciem  Komisji  Skrutacyjnej  w  składzie:  Paweł  Jarczak,  Tomasz  Pochylski, 

Magdalena Zgiep-Porzucek głosowało 20 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał  Zdzierela  zgłosił  wniosek,  by  wybrana  Komisja 

Skrutacyjna przystąpiła do pracy,  a obrady mogły być prowadzone bez udziału członków 
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Komisji Skrutacyjnej.

Za powyższym wnioskiem głosowało 21 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący  Zespołu  do  wyboru  ławników  Janusz  Kubiak  omówił  przyczyny nie 

zakwalifikowania przez Zespół 19 osób, odczytał listę osób niezakwalifikowanych przez Zespół  - 

lista stanowi załącznik do protokołu, listę otrzymali wszyscy radni. 

Za podjęciem uchwały w przedmiocie pozostawienia zgłoszeń kandydatów na ławników bez 

dalszego  biegu,  zgodnie  z  listą  odczytaną  przez  Przewodniczącego  Zespołu  do  wyboru 

ławników Janusza Kubiaka, głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Ad-8, 9, 10/ 

Przewodniczący Zespołu do wyboru ławników Janusz Kubiak m. in. stwierdził:

ustawa o sądach powszechnych nakłada obowiązek, przed przystąpieniem do wyboru ławników, 

przedstawienia  opinii  o  zgłoszonych  kandydatach.  Zgodnie  z  pismem  Prezesa  Sądu  ma  być 

wybranych 36 ławników do Sądu Rejonowego w Pile  w tym 27 do Sądu Pracy oraz do Sądu 

Okręgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile ma być wybranych 54 ławników. Zespół 

zbierający  się  w  czerwcu  i  we  wrześniu  tego  roku  dokonał  sprawdzenia  zgłoszeń  i  do  Sądu 

Okręgowego zostało zakwalifikowanych pozytywnie 57 osób, a właściwie teraz 56 gdyż jedna z 

osób zmarła, do Sądu Rejonowego zakwalifikowano 18 osób, do Sadu Pracy 19 osób, jest to tajne 

głosowanie i decyzja będzie do Państwa należała.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela poprosił Komisję Skrutacyjna o przystąpienie 

do pracy.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki zapytał dlaczego dopiero 

w  dniu  dzisiejszym  otrzymał  listę  osób  niezakwalifikowanych  do  dalszego  procedowania, 

stwierdził że miał telefony i nie zna przyczyn niedopuszczenia tych osób.

Przewodniczący Zespołu do wyboru ławników Janusz Kubiak wyjaśnił, że taka decyzja została 

podjęta przez Zespół, w imieniu Rady zwracano się do Komendy Policji o zasięgnięcie opinii o 

kandydatach, po otrzymaniu tej informacji Zespół przyjął, że dalsze osoby nie spełniają wymagań 

ponieważ ustawa zakłada, że musi to być osoba nieskazitelnego charakteru i ze względu na stan 
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zdrowia  jest  uprawniona  do  pełnienia  tychże  obowiązków  i  dlatego  zostało  to  przedstawione 

dopiero teraz.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela  dodał,  że kandydatury osób z wyczytanej 

listy,  ze  względów,  o  których  mówił  Pan  Przewodniczący  Kubiak,  nie  mogły  być  dalej 

procedowane.  Przewodniczący Rady Miasta  Piły  stwierdził,  że  dla  bezpieczeństwa  uznano,  by 

dodać ten dodatkowy punkt i wprowadzić te osoby, z imienia i nazwiska, nad którymi Rada nie 

będzie głosowała po to, by Rada mogła odnieść się do każdej osoby, stąd taki późny tryb. 

Radna  Wiesława  Sztaba uznała  za  błąd  brak  tego  wykazu  na  Komisjach,  stwierdziła,  iż  z 

wypowiedzi  wynika,  że  na tej  liście  znajdują się  osoby z nieskazitelną  opinią,  którym brakuje 

podpisu i osoby z negatywną opinią.

Przewodniczący  Zespołu  Janusz  Kubiak  odczytał  art.  162  §  10,  który  mówi  o  tym,  że  w 

momencie stwierdzenia uchybień zgłoszenia  pozostawia się bez dalszego biegu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela  zwrócił się z pytaniem, czy nie można by 

było dostarczyć radnym informacji, która osoba z jakiego powodu znalazła się na tej liście.

Radca prawny Urzędu Miasta Piły Iwona Królak  wyjaśniła, że przepis nie dokonuje gradacji 

niespełnienia  wymogów  formalnych,  stwierdza,  że  są  to  wymogi  wymienione  wyżej  oraz 

niedotrzymanie terminu, którego przywrócić nie można,  w związku z tym Rada jest zobligowana 

do podjęcia uchwały w przedmiocie pozostawienia bez dalszego biegu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zaproponował, by ze szczegółami radna zapoznała  się po sesji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  poinformował,  że 

odebrał telefon od jednej z pań, która jest na liście, że zabrakło podpisu małżonka, przy czym osoba 

odbierająca w Biurze Rady Miasta o tym nie powiedziała.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela poinformował, że Biuro Rady Miasta, jego 

pracownicy, nie byli upoważnieni do weryfikacji wpływających wniosków. 
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Radna Teresa Kasior postulowała o większe zaufanie do wybranej przez Radę Komisji.

Przewodniczący Zespołu Janusz Kubiak stwierdził, że Biuro Rady Miasta przyjmowało wnioski, 

ale analizą tych wniosków zajmował się Zespół wybrany na sesji czerwcowej. 

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli  

nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania 

zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  do  punktu  zlewnego 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Edward Karnaś.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

wyrażeniu przez Komisję pozytywnej opinii o powyższym projekcie uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została 

podjęta większością głosów – uchwała Nr XII/172/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Piła,  położonej  w Pile  przy ul.  Nad Łąkami omówiła Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję ww projektu uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/173/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników.

 

Na salę przybyła Komisja Skrutacyjna, jej Przewodniczący Paweł Jarczak przypomniał, że Rada 

zajmuje się projektem uchwały w sprawie wyboru ławników, który w materiałach znajduje się pod 

nr 168, czyli wyborem ławników do Sądu Okręgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że na listach do głosowania znajduje się 56 
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nazwisk kandydatów, a  miejsc jest  54,  czyli  2 kandydatów, którzy otrzymają najmniejszą ilość 

głosów, nie zostanie ławnikami, aby głos był ważny trzeba wyraźnie zaznaczyć „tak” lub „nie”, 

brak głosu będzie uznany za wstrzymanie się. 

Komisja  Skrutacyjna, wyczytując  nazwiska  z  listy  obecności,  rozdała  karty  do  głosowania, 

przeprowadziła głosowanie, następnie udała się do oddzielnego pomieszczenia w celu  ustalenia 

wyników głosowania..

Rada dalej kontynuowała porządek obrad.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły 

w rejonie ulic Bydgoskiej i Łowieckiej omówiła Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej 

Iwona Wojtecka.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję projektu uchwały, wraz z załącznikami.

Za przyjęciem  Załącznika  Nr 4  w  sprawie  rozstrzygnięcia  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag 

wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w 

rejonie ulic Bydgoskiej i Łowieckiej Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyjęciem Załącznika Nr 3 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Bydgoskiej i 

Łowieckiej inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych 

gminy oraz zasadach ich finansowania Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za  przyjęciem  Załącznika  Nr  2  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Bydgoskiej  i  Łowieckiej  z 

ustaleniami  studium uwarunkowań i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 

Piły Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/174/11 stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły 

w  rejonie  ulic  Dzieci  Polskich  i  Ogińskiego  omówiła  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni 

Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję powyższego projektu uchwały, wraz z załącznikami.

Za przyjęciem  Załącznika  Nr 4  w  sprawie  rozstrzygnięcia  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag 

wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w 

rejonie ulic Dzieci Polskich i Ogińskiego Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyjęciem Załącznika Nr 3 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w 

miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Dzieci 

Polskich i Ogińskiego inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za  przyjęciem  Załącznika  Nr  2  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Dzieci Polskich i Ogińskiego z 

ustaleniami  studium uwarunkowań i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 

Piły Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/175/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły 

w  rejonie  ul.  Pomorskiej  omówiła  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona 

Wojtecka.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję powyższego projektu uchwały, wraz z załącznikami.

Za przyjęciem  Załącznika  Nr 4  w  sprawie  rozstrzygnięcia  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag 

wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w 
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rejonie ul. Pomorskiej Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyjęciem Załącznika Nr 3 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Pomorskiej 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za  przyjęciem  Załącznika  Nr  2  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Pomorskiej z ustaleniami studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała 

się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/176/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Pięknej przedstawiła Dyrektor 

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję ww projektu uchwały.

Dodatkowych informacji na pytania Radnego Zbigniewa Kosmatki w sprawie dalszych wtórnych 

podziałów udzieliła Dyrektor Iwona Wojtecka.

Za  podjęciem  uchwały  opowiedziało  się  18  radnych,  2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu, 

uchwała  została  podjęta  większością  głosów  –  uchwała  Nr  XII/177/11  stanowi  załącznik  do 

protokołu.

Ad-17/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Równej, Dalekiej i Nad Gwdą 

omówiła Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.
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Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

wyrażeniu przez Komisję pozytywnej opinii o powyższym projekcie uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII/178/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17a/

Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  Teresa  Jakubowska 

omówiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LI/606/10 Rady Miasta Piły z dnia 

31  sierpnia  2010  roku  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z 

organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, 5 radnych wstrzymało 

się  od głosu,  uchwała  została  podjęta  większością  głosów –  uchwała  Nr  XII/179/11 stanowi 

załącznik do protokołu.

Ogłoszono przerwę.

Ad-8/

Na salę powróciła Komisja Skrutacyjna.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Jarczak  odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej 

informując, że wybrano 54 ławników, najmniejszą liczbę głosów uzyskali Stanisław Pełka i Roman 

Mastalerek,  – protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu uchwały w sprawie wyboru ławników.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Paweł  Jarczak poinformował,  że  zostanie 

przeprowadzone głosowanie nad kandydatami do Sądu Rejonowego w Pile, w tym do orzekania z 

zakresu prawa pracy. Przewodniczący stwierdził, że są to dwie uchwały, będą głosowane na dwóch 

listach  razem,  łączna  liczba  miejsc  kandydatów  do  Sądu  Rejonowego,  w  tym  do  orzekania  z 

zakresu prawa pracy wynosi  36 osób,  na obu listach jest  37 osób,  w związku z tym do Sądu 

Rejonowego w Pile nie zostanie nominowana na ławnika osoba, która uzyska z obu list najmniejszą 

liczbę głosów, w materiałach są to druki nr 169 i 170.
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Komisja Skrutacyjna,  według zasad jak w poprzednim głosowaniu,  przeprowadziła  głosowanie, 

następnie udała się do oddzielnego pomieszczenia w celu ustalenia wyników głosowania.

Rada kontynuowała porządek obrad.

Ad-18/

W punkcie „interpelacje i zapytania” głos zabrali:

Radna Maria Miler 

– przedstawiła  pismo  pracowników  obsługi  i  administracji,  zatrudnionych  w  placówkach 

oświatowych  informując,  że  sformułuje  na  piśmie,  w  oparciu  o  przeprowadzone  rozmowy, 

interpelację z zapytaniem, radna zwróciła uwagę na fakt, że w informacji za I półrocze 2011 r. są 

bardzo duże rozbieżności w wysokości średniego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w 

jednostkach i instytucjach samorządowych, radna zapytała, czy planowane są podwyżki płac dla 

pracowników obsługi i administracji w oświacie,

– stwierdziła, że w Pile przybywa dróg i cyklistów wobec czego istnieje potrzeba zwiększenia 

liczby  stojaków  na  rowery,  szczególnie  w  miejscach  użyteczności  publicznej,  zapytała,  czy  w 

budżecie 2012 r. i następnych będą środki na ten cel,

– poinformowała o telefonie od mieszkańca Zielonej Doliny, który twierdzi, że przy kościele 

były miejsca parkingowe, a w tej chwili jest tam nieczynny przystanek autobusowy linii nr 3, radna 

zapytała, co jest powodem tego, że autobusy tam nie kursują

Radny Paweł  Dahlke poprosił  o  dokładną weryfikację  materiałów na przyszłą  sesję  ponieważ 

zdecydowana  większość  materiałów  przesłanych  drogą  elektroniczną  była  niepodpisana  przez 

prawników i zdecydowana większość uzasadnień do projektów uchwał była anonimowa.

Radna Wiesława Sztaba 

– zapytała, kiedy pracownicy administracji i obsługi dostaną podwyżkę,

– przedstawiła  prośbę  mieszkańców  z  ul.  Kaczorskiej,  zwracających  się  o  pomoc  w 

kompleksowym  uporządkowaniu  całego  terenu  tej  ulicy  tj.  zrobienie  chodników,  pasa  zieleni, 

naprawienie nawierzchni  ulicy,  wyegzekwowanie od właścicieli  garaży postawienia śmietników, 

sprzątanie i odśnieżanie ulicy, poprosiła o ujecie tego tematu w finansowych zadaniach budżetu,

– w imieniu  mieszkańców ul.  Tczewskiej  zwróciła  się  z  prośbą  o  likwidację  uciążliwego 
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odoru,

– w imieniu mieszkańców Zamościa wnioskowała o wykonanie chodnika na rynek,  od strony 

Gimnazjum Nr 5.

Radny Krzysztof Muchewicz 

– wnioskował o uporządkowanie terenu na Podlasiu, między trasą drogi nr 10,  budynkami na 

Podlasiu, drogą prowadzącą  na Płotki i Szkołą Nr 12 ,

– wskazywał  na  trudności  włączenia  się  do ruchu na  skrzyżowaniu  ul.  Okrzei  i  Drygasa, 

zaproponował rozważenie wykonania tam świateł.

Radny Jacek Bogusławski 

– podziękował o wprowadzenie zmian w regulaminie AquaPilu, 

– zapytał, co ze strefą ekonomiczną,

– zapytał, kiedy będzie można korzystać z przystanków przy ul. Bydgoskiej.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak zapytał, czy istnieje możliwość zmiany 

rozkładu jazdy autobusu linii nr 6 z godz. 7,30 na godz. 7,22 lub 7,24, co pozwoli ominąć przejazd 

opóźniającego się pociągu linii Poznań – Piła.

Radna Jolanta Lubińska wnioskowała o rozważenie możliwości założenia świateł lub wykonania 

ronda na wyjeździe ul. Przemysłowej, radna stwierdziła, że w trakcie włączania się do obwodnicy 

występuje bardzo trudna sytuacja, zarówno dla zjeżdżających z ul. Przemysłowej w kierunku do 

Bydgoszczy, jak i ze zjazdu z obwodnicy w ulicę Przemysłową.

Radna Wiesława Sztaba 

– podziękowała Dyrektorowi Spółki TARPIL, za wykonanie końcówki i zadaszeń na małym 

rynku,

– podziękowała  Komendantowi  Straży  Miejskiej  za  szybką  interwencję  usunięcia  wolno 

stojących starych samochodów.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc m.  in. stwierdził:

– ul.  Kazimierza  Wielkiego,  autobusy  –  od  1  października  powinny  już  tam  kursować 

autobusy, zgodnie z życzeniami mieszkańców osiedla, a może w niedalekiej przyszłości uda się 
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przy ul. Kazimierza Wielkiego spowodować, że będzie tam więcej miejsc parkingowych,

– specjalna  strefa  ekonomiczna  –  żadnych  nowych  informacji  nie  mam,  poza  tymi,  które 

zostały w dniu wczorajszym przekazane przez Pana Ministra Boniego, że rozporządzenie dotyczące 

przyłączenia Pilskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej do Pomorskiej Strefy Ekonomicznej zostało 

podpisane,

– rozkład MZK – proszę interpelację na piśmie,

– przystanki na ul. Bydgoskiej – są oddane od 1 października, będzie zmieniony w niewielkim 

zakresie rozkład jazdy,

– w pozostałym zakresie poproszę o pisemne interpelacje ponieważ łatwiej będzie mi się do 

nich odnieść.

Ad-19/

W punkcie „wolne wnioski i informacje” głos zabrali:

Radny Marian Barełkowski 

– podziękował  Przewodniczącemu Rady Osiedla  Staszyce  za  bardzo  dobre  przygotowanie 

biegu uliczno-przełajowego na Osiedlu Staszyce,

– poinformował  o  przyznaniu  zaszczytnego  tytułu  Profesora  Oświaty  Panu  Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 Adamowi Grzeszczakowi,

– podziękował  Dyrektorowi  MZGM za odpowiedź  na  zapytanie  jakie  są  plany względem 

budynku przy al. Niepodległości – Popiełuszki,

– poruszył  sprawę  spotkania  z  Premierem  Donaldem  Tuskiem  uznając,  że  zabrakło 

zaproszenia na to spotkanie dla radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak

– zapytał,  czy  jest  przygotowywana  zmiana  uchwały  XXXII/380/05  w sprawie  sprzedaży 

lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Piła oraz udzielenia bonifikaty,

– zwrócił uwagę na trudność dostępu do sklepów przy ul. Bydgoska 102 -106 ze względu na 

istniejące kałuże.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski,  nawiązując  do 

wypowiedzi Prezydenta Szewca, wyraził zadowolenie z deklaracji, że w przyszłym roku ma zamiar 

umieścić w planie ul. Batalionów Chłopskich, w ramach prac wykonywanych przy ul. Hutniczej.
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Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc przypomniał, że powiedział, iż rozważy taką 

możliwość.

Radny Tomasz  Pochylski  poinformował,  że  w piątek  i  w  sobotę  w  Pile,  w hali  Państwowej 

Wyższej Szkoły Zawodowej, odbędzie się najdłuższy mecz piłki halowej.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Jarczak  przedstawił wyniki głosowania do Sądu 

Rejonowego w Pile, w tym do rozstrzygania spraw z zakresu prawa pracy informując, że Anna 

Cieniuch-Łukowska  otrzymała  najmniejszą  ilość  głosów  i  tym  samym  nie  została  wybrana 

ławnikiem–  protokoły  Komisji  Skrutacyjnej  stanowią  załączniki  do  uchwał  w  sprawie  wyboru 

ławników.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał  Zdzierela  odczytał  uchwały  w  sprawie  wyboru 

ławników – uchwała Nr XII/169/11, uchwała Nr XII/170/11 i  uchwała Nr XII/171/11 stanowią 

załączniki do protokołu.

Ad-20/

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  sesji Rady Miasta Piły Przewodniczący Rady Miasta 

Piły Rafał Zdzierela zamknął obrady XII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                           Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                            Rafał Zdzierela
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